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Verksamhetsberättelse 2022 

 

Styrelsen för Borås Bouleallians (BBA) får härmed avge följande verksamhetsberättelse för  

år 2022, föreningens 9: e verksamhetsår. 

2022 var hallen öppen hela säsongen för första gången sedan pandemin började. 

Årsmöten 

Föreningens årsmöte hölls den 28 mars i PRO lokaler på Trandaredsgatan 1B. 

Förtroendevalda 
Styrelsen har bestått av: 
Ordförande:  Jan-Åke Brandt   Vice ordförande: Arne Levin 
Kassör: Anna-Maija Gustafsson Sekreterare: Leif Mollberg* 
Ledamot: Lars-Göran Axelsson Ledamot: Göran Larsson  
Ledamot: Krister Salomonsson  
 
Suppleant: Lars Andersson* Suppleant:  Kenneth Harrysson  
 
Revisor: Inga-Britta Carlsson Revisor: Herman Thorell 
Revisorssuppleant:  Anita Skoglund 
 
Valberedning; har bestått av Lars Stenborg, Mikael Nilsson och Lisbeth Westberg. 
 
*Leif Mollberg anställdes av BBA inför höstsäsongen och avgick då ur styrelsen och har sedan 

dess fungerat som adjungerad sekreterare. Lars Andersson gick samtidigt in som ordinarie 

ledamot i styrelsen. 

Medlemmar 

Medlemsantalet var oförändrat de sju klubbarna Björkehovs IS, Borås Petanque Sällskap, 

Club Boule la Pomme de Pin, Dalsjöfors GoIF, IK Ymer, Kronängs IF och Sansjö Bouleklubb. 

Kommittéer 

Tävlingskommittén, med Göran Carlén som ordförande, kallade bouleklubbarna i Borås och 

Ulricehamn för samordning av årets tävlingsverksamhet. 

Utvecklingskommittén, med Leif Mollberg som ordförande och där ordförande i 

medlemsklubbarna ingår, har träffats 2 ggr och diskuterat bl.a. ”gemensamt ansvar” och 

caféets verksamhet. 

Sammanträden/möten 

Under året har styrelsen haft 11 protokollförda sammanträden inkl. 1 konstituerande 

sammanträden. Vid 3 av dessa har representanter för medlemsföreningarna deltagit.  
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Ekonomi 

Glädjande kan konstateras att samtliga kunder med fasta bokningar nu betalar banavgifterna 

via bankgiro eller Swish. 

Personal 

Den 15/9 anställdes Leif Mollberg som hallvärd på deltid.  

BBA har avtal med Fremia och Pensionsvalet för att täcka arbetsmarknadens villkor för 

anställd personal.  

Verksamhet 

Verksamhetsplanen 

Sponsorsbearbetning och företagsboule har med anledning av det ekonomiska läget i landet 

inte gett önskat resultat. Satsningen på sponsring av banor har däremot gått över förväntan. 

Introduktion i spelet boule har av olika anledningar inte genomförts. I övrigt har planen 

genomförts som tänkt. 

Fasta bokningar 

Under året har verksamheten pågått som vanligt med fasta bokningar i ungefär  samma 

utsträckning som under 2019.  

Tävlingsverksamhet 

Tävlingsverksamhet vad avser sanktionerade tävlingar har minskat jämfört med tidigare år. 

De inplanerade tävlingarna avhölls planenligt. 

Idrottsskolan 

Under våren var Kristinebergsskolan i hallen och under hösten Trandaredsskolan och 

Kristinebergsskolan och provade under fyra tillfällen vardera vår sport under ledning av 

medlemmar i SSÖ och KIF. 

Hallmästerskap 

Resultaten från Hallmästerskapen hittar du på BBA hemsida. 

Hallserien 

Säsongens upplaga av Hallserien startade den 16: e oktober. Tyvärr kom det endast 12 lag till 

start vilket innebär att serien spelas varannan vecka. 

Enskild träning 

Träningskorten har sålts i något större omfattning beroende på ett erbjudande i samband 

med tecknande av avtal om bansponsring. 

Gemensamt ansvar 

Styrelsen har tillsammans med klubbordförande fördelat förekommande arbetsuppgifter. 

Bokföringssystem 

Bokföringssystemet, Visma eEkonomi, fungerar alldeles utmärkt. 

Försäljning 

Föreningen har fortsatt samarbete med Brukaprodukter för förmedling av deras 

bouleprodukter. 

Hemsida 

Föreningens hemsida har adress; www.borasbouleallians.se 

 

 

 

http://www.borasbouleallians.se/
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Årsavslutning 

Den 14/12 bjöd föreningen in förtroendevalda samt medlemsklubbarnas ordförande till den 

sedvanliga årsavslutningen med en subventionerad jultallrik samt boulespel.  

 

Tack 

Styrelsen vill till sist framföra ett stort tack till alla som på olika sätt bidragit till att 

genomföra våra aktiviteter. 

 

 

Borås 2023-02-22 

 

 

Jan-Åke Brandt Lars-Göran Axelsson Anna-Maija Gustafsson 

 

 

Arne Levin Krister Salomonsson Göran Larsson 

 

 

Leif Mollberg Lars Andersson Kenneth Harrysson

  


